
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 03.03.2020

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracam sig z uprzejm? proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Zawilla o bieh4ce naprawy ulicy Suszyckiej.

Mieszkancy prosz q o zasypanie i wyr6wnanie ubytk6w w drodze

w celu bezpiecznego przemieszczania sig ulic4.

Mieszkaricy oczekuj 4,2e ulica SuszyckabEdzie jeszcze w tym roku

zbudowana.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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